
Bestyrelsesmøde FKO torsdag d. 28.11.24 kl. 16.30 

Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH, Jørgen Knudsen JK, Peder Jørgensen PJ, Jesper Ilsø JI, Henrik 
Beckwith HB, Ursula Søborg US, Henriette Echwald HE, Lone Marcussen LM. 
Fraværende:  
Referent: Daniel Allerup DA. 

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 31.10.24 og dagens dagsorden er godkendt.  

2. Økonomi/regnskab 
2024 og budget 2025 

 
 
 

Regnskab og økonomi: Udgifter som tilhører den enkelte afdeling skal ligge i den afdeling. Eks. 
forsikringer. 
Hvordan er regnskabet ift. kunststofbanen? Dette skal i fremtiden være en lejeudgift, men som 
det er nu, er det en ren driftsudgift sammen med klubhuset. Dette hører sammen med klubhusets 
manglende ibrugtagningstilladelse, som forventes i 1. kvartal af 2025. Når denne er på plads, kan 
vi søge lokaletilskud til lejebeløbet. Beløbet dækker lige nu også byggeriet af klubhuset. 
 
Budget 2025: Der mangler fra Håndbold, fodbold og Kajak. Deadline er første uge i december. Der 
er kommet lidt forskellige ønsker til fremtidige investeringer. 
 
Jørgen gennemgår en liste med ønsker som er indleveret. 
 
Husk at indlevere oplysninger omkring jeres medlemmer, til Henriette, til brug for tilskud. Se 
fremsendte mail. 

3. Projekter VKI JDH: Der er afholdt møde med kommunen. Vi ønskede en forklaring på, hvorfor vores forslag 
ikke kunne danne grundlag for et samarbejde. Der er kommet nogle nye ideer i stedet, som der 
skal ses nærmere på. Dette kunne være vores arbejdskraft, hvor kommunen betaler for 
materieller eller måske livreddere. 
 
”Vig byskov” JDH: Folkeoplysningsudvalget har doneret 50.000 kr. til sti eller bålhytte. Der søges 
fondsmidler, til at kunne hyre en fundraiser. 



 
Klubhus FKO JDH: Manglende ibrugtagningstilladelse. Forsikringen dækker uagtet af mangel på 
tilladelsen.  
Der er stor efterspørgsel på at måtte bruge det. 
Nogle af klubhusets indtægter går til fodboldafdelingen. 
Varmeudgiften er endnu ikke kendt. 
Hegn ved børnehaven vil blive åbnet, til indkørsel. 
 

4. Opfølgning på Vig 
festival 2024, 
sommermarked 2025 

Vig festival JDH: Fredag, den 29.11 er der generalforsamling, hvor regnskabet bliver fremlagt. Det 
går rigtig godt med billetsalget allerede nu. 
 
Sommermarked 2024 JDH: Nyligt afholdt møde. Tivoliland har nogle bestemte vilkår, for at de skal 
deltage. Der kommer et budgetoplæg.  
Det vil kræve kræmmere alle dage og fokus på musikken ved valg af artister. 

5. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

JI - Fodbold: Møde med DBU omkring demenshold. Vi afventer kommunens tilbagemelding om et 
samarbejde, som forventes opstartet først i 2025. 
Vi har fået ansat en ny træner til vores ene seniorhold. 
Vi mangler stadig trænere til tre seniorhold. 
Vi har hold afslutning med god fest og godt humør. 
Den 14. december holder vi julefest. 
Jule five-o-side afholdes i december. Der er god tilgang. 
Der er ønske om samarbejde med Ældre Sagen. 
Vi har venteliste på vores oldboyshold. 
Der er forespørgsler, udenfor Odsherred Kommune, omkring træningslejr. 
 
HB – Vig motion: Medlems status her ultimo november 723 medlemmer og vi forventer fortsat, at 
medlemsantallet vil ramme vores mål på 750 ultimo året. If. til medlemssammensætningen har vi 
en base hvor 67% af vores medlemmer har en BS-, 12 måneder- eller klippekort aftale.  
Vi forventer at ramme lidt over budget på omsætning (DKK 1.660ts.) og på bundlinjen (+DKK 
100ts.) som er lidt under for 2024 som helhed på baggrund af dialogen på de seneste 
bestyrelsesmøder hvor respektive afdelinger kunne bruge lidt flere af sine ”egne” penge. (Bl.a. nyt 
medlemssystem som fortsat forventes fuldt implementeret til idriftsættelse pr. 1. december) - 



Uanset resultat lover medlemsbasen fra starten af 2025 godt og vil betyde, at motionsafdelingen 
på en og samme tid bidrager til fællesskabet og FKO fælleskassen! 
Vi har valgt at skubbe næste møde i Aktivitetsudvalget til januar 2025 hvor der skal fokuseres på, 
at fremtidssikre Vig Motion endnu mere. Primære overskrifter for mødet vil være: 
-        Har vi de rigtige kompetencer blandt vores instruktører, hvordan/hvor mange skal 
“opgraderes” m.m. 
-        Hvilke holdtyper skal vi udbyde og hvad er en realistisk portefølje af forskellige hold typer og 
dermed udstyr/eventuelt ekstra lokale behov m.m. 
-        Hvordan har vores medlemmer taget imod de seneste tiltag omkring det funktionelle 
område, nyt udstyr og indretning samt medlemssystem 
-        Afledt af ovenstående hvor skal vi have yderligere fokus i 2025 samt hvad tror vi på 
Internt kursus med DGI forløb godt, der var meget inspiration til at imødekomme spørgsmål fra 
medlemmerne omkring hvordan de let kan træne funktionelt i vores helt ny indrettede 
funktionelle område. 
De tre nye løbebånd ankom i sidste uge og er allerede i ”fuld” gang! (De har allerede ”løbet” 
450km.) 
Flytning reception er forløbet positivt, der er nu en mere integreret sammenhæng mellem 
hyggehjørnet og receptionen, samtidigt med at medlemmerne bydes velkommen ”frontvendt”! 
Der er afholdt ”jule-spinning” event med god tilmelding og ikke mindst julestemning. 
 
Udstyrs brug: 
Cykel  #1 – 975 timer/22.362 km. 
Cykel  #2 – 1.056 timer/25.264 km. 
Cykel  #3 – 1.121 timer/26.782 km. 
Trappemaskine – 531 timer/130.316 etager 
Løbebånd #1 – 25t./154km. 
Løbebånd #2 – 21t./125km. 
Løbebånd #3 – 31t./170km. (6 km/t i gns.) 
 
DA - Boksning: Vi er ved at sætte det nye anlæg op. Vi holder budget og går i 0 på året. 
 



US - Håndbold: Juleafslutninger, på de forskellige hold, begynder nu. Vi har forsat udfordringer 
med vores tøj.  
Vi har et U17 hold, hvor vi har måtte bruge nogle U15 spillere, så det var muligt at komme ud til 
kampe. 
Vi er udfordret af at de unge ikke kommer tilbage efter de har været på efterskole. 
 
JK - Floorball: Eftermiddagshold og aftenhold. Der er planlagt julefrokost. 
 
HE- Kajak: Vi er i gang med vores vinteraktiviteter. Vi har lidt planer for vinteren. Nyligt afholdt 
møde i FKO klubhus, det var en god oplevelse. 
 

6. Åbent punkt for 
tilføjelser 

Folkeoplysningsudvalget: Intet nyt. 
 
 

7. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde: Bestyrelsesmøde og budgetmøde torsdag den 9. januar 2025 kl. 16.30 
uden bagkant. Dem der ikke kan blive må gå fra løbende. 
 

8. Eventuelt Hygge-komsammen med påhæng og udvalgte fra afdelingerne, lørdag den 22. februar 2025 kl. 
sidst på eftermiddagen. 
 

 


